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Vull treure un tema recurrent, que 
preocupa i malmet el nostre poble 
i la seva imatge: el civisme i la 
netedat.

Encara que no ho notem 
directament a les nostres 
butxaques, quan algú embruta 
i s’ha de netejar suposa un cost 
extraordinari per a l’ajuntament i, 
per tant, per a tota la ciutadania.

Hem de ser conscients que cal una 
racionalització en els diners públics 
i una optimització dels recursos, i 
encara més en un moment tan delicat.

També mantenim vius els temes d’especial 
interès per al municipi, començant per 
la residència. Estem avançant en el 

Benvolgudes i benvolguts,

Escric aquestes paraules havent passat la Festa Major i començant un nou curs en què 
hem de començar a recuperar una rutina amb certa normalitat. Primer de tot, voldria 
felicitar-nos tots plegats per com va anar la Festa Major. Vull fer un especial agraïment 
a tothom qui ha treballat, col·laborat i participat perquè la festa anés bé, malgrat que 
encara estiguem vivint un any molt difícil.

posar d’acord amb els grups polítics 
segons les possibilitats que hi ha sobre la 
taula. 

Dit això, és cert que, durant 
l’època de la COVID, tot el que 
fa referència a la residència 
va quedar molt aturat per dos 
motius. El primer, perquè tot el 
món es va aturar. El segon, perquè 
precisament en l’àmbit residencial 
la prioritat era solucionar les 
urgències del moment.

Però hem seguit avançant en el tema: 
buscant el consens i aportant les millores 
necessàries per fer-ho de la manera més 
òptima.

A més a més hi ha altres projectes que vull 
posar en valor. Un és l’estudi de millora 
de les zones urbanes més degradades: els 
carrers més vells i en mal estat. L’objectiu 
és modernitzar i adaptar totes aquestes 
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